

## **SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 2013-05-16. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

## **COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 2013-05-16 LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments-commentaires@scc-csc.ca](mailto:comments-commentaires@scc-csc.ca)

## **APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :**

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4305/index.do>

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n<sup>o</sup> de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n<sup>o</sup> du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4305/index.do>

## **GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS**

*Mohammad Hassan Mian v. Her Majesty the Queen* (Alta.) (Criminal) (By Leave) (35132)

(After hearing the parties on the application for leave to appeal on May 13, 2013, the application for leave to appeal is granted without costs. /

Après audition des parties sur la demande d'autorisation d'appel le 13 mai 2013, la demande d'autorisation d'appel est accueillie sans dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

## **DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS**

*Abderrahim Touri c. Multi-Marques Inc.* (Qc) (Civile) (Autorisation) (35233)  
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Michel Dumont et autre c. Procureur général du Québec et autre* (Qc.) (Civile) (Autorisation) (35168)  
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Balwinder Aujla et al. v. 581257 Alberta Ltd.* (Alta.) (Civil) (By Leave) (35261)  
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Fairview Donut Inc. et al. v. TDL Group Corp. et al.* (Ont.) (Civil) (By Leave) (35207)  
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Gary Hamill v. Glenda Kudryk* (Alta.) (Civil) (By Leave) (35247)  
Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

\*\*\*\*

*Pluri Vox Media Corp. et al. v. Her Majesty the Queen et al.* (F.C.) (Civil) (By Leave) (35174)  
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /  
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)  
Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

\*\*\*\*

*Robert Burgiss v. Attorney General of Canada* (Ont.) (Civil) (By Leave) (35260)  
Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

\*\*\*\*

*Karl Wilson v. Attorney General of Canada* (F.C.) (Civil) (By Leave) (35173)  
Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

\*\*\*\*

*Eli Lilly of Canada Inc. et al. v. Novopharm Limited* (F.C.) (Civil) (By Leave) (35067)  
(After hearing the parties on the application for leave to appeal on May 13, 2013, the application for leave to appeal is dismissed with costs. /  
Après audition des parties sur la demande d'autorisation d'appel le 13 mai 2013, la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)  
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

\*\*\*\*

## **DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS**

*George Roswell Osmond v. Her Majesty the Queen* (B.C.) (Criminal) (By Leave) (35199)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Workers' Compensation Board of British Columbia v. Rick Lysohirka* (B.C.) (Civil) (By Leave) (35169)

(The motion for leave to intervene by the Workers' Compensation Appeal Tribunal is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête pour permission d'intervenir du Workers' Compensation Appeal Tribunal est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Jean Ann James v. Her Majesty the Queen* (B.C.) (Criminal) (By Leave) (35252)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*Her Majesty the Queen v. Alex Jean* (B.C.) (Criminal) (By Leave) (35206)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*

*N.C.B. v. Her Majesty the Queen* (Alta.) (Criminal) (By Leave) (35240)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

\*\*\*\*

*Albert Beauchamp c. Gouvernement du Québec et autres* (Qc) (Civile) (Autorisation) (35267)

(La demande d'anonymisation de la demande d'autorisation d'appel est rejetée. La requête visant à obtenir une ordonnance de mise sous scellés est rejetée et il est ordonné au greffe de retourner au demandeur les documents visés par sa requête. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. /

The request that the application for leave to appeal be anonymized is dismissed. The motion for a sealing order is dismissed and the Registry is directed to return to the applicant the documents referred to in the motion. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

\*\*\*\*

*Fednav International Ltd. et al. v. Companhia Siderurgica Paulista – Cosipa et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (35158)*  
Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

\*\*\*\*

*Steffan Stanislav Ranauta v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (35166)*  
Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

\*\*\*\*

**MOTION FOR EXTENSION OF TIME AND APPLICATION FOR LEAVE TO APPEAL/  
DEMANDE DE PROROGATION DU DÉLAI ET DEMANDE D'AUTORISATION  
D'APPEL**

*Tyler Lee Nolet v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (35217)*  
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is dismissed. /  
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est rejetée.)  
Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

\*\*\*\*